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Vastaus valtuustoaloitteeseen, Penkit linja-autopysäkeille ja kadun varsille 
 
 
 
Kaupunginhallitus 20.11.2023 § 333  
  
 

 
Esittelijä: Apulaiskaupunginjohtaja Korkiakoski Kari  
Valmistelija: Konsernipalvelujohtaja Leena Pieniniemi 

 
Kaupunginvaltuuston kokouksessa 4.9.2023 Katja Etolin esitti 
valtuustoaloitteen, Penkit linja-autopysäkeille ja kadun varsille: 
 
”Penkit Karkkilan linja-autopysäkeille ja lisää penkkejä kadun varsille 
 
Kuluneen matkailukesän aikanakin se on kylillä monesti kuultu: voisipa 
tässä hetkeksi istahtaa hengähtämään, mutta ei ole penkkejä. 
 
Esitämmekin, että kaupunki lisää penkit linja-autopysäkeille sekä pitkien 
jalankulkureittien varsille, esimerkiksi Helsingintielle. 
 
Penkkien riittävä määrä tukee esimerkiksi vanhusten mahdollisuuksia 
omatoimiseen liikkumiseen, kun asioille uskaltaa lähteä tietäessään 
voivansa tarpeen tullen levähtää matkalla. Riittävä määrä penkkejä edistää 
myös kaupunkitilan esteettömyyttä. 
 
Karkkilassa 4.9.2023 
Karkkilan vasemmiston valtuustoryhmä sekä 
 
Katja Etolin, Jarkko Ilonen, Duncan Heathfield, Päivi Hellgren, Risto 
Sintonen, Essi Jumisko, Heikki Savola, Paula Salapuro, Jani Laaksonen, 
Arto Hyytiäinen, Timo Palenius, Jukka Hjelm, Harri Lindfors, Heli 
Ahjoniemi, Mika Tallgren, Anssi Liesmala, XX, Mia Sundström, Kari Laine” 
 

Ehdotus: Apulaiskaupunginjohtaja Korkiakoski Kari  
 
 Kaupunginhallitus päättää antaa valtuustoaloitteen teknisen lautakunnan 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös: Hyväksyttiin. 
 
Täytäntöönpano: Tekninen lautakunta, kaupunkikehitys 
 
Tekninen lautakunta 30.10.2024 § 115    
175/00.01.01/2023    

 
Esittelijä: Kaupunkikehitysjohtaja Rantanen Marja  
Valmistelija: Kaupunkikehitysjohtaja Rantanen Marja 
  
 Kaupunkikehitys on saanut myös muiden kanavien ja ryhmien kautta 

pyyntöjä, joissa on toivottu penkkien lisäämistä mm. keskustan alueelle. 
Perusteena on ollut ikäväestön sekä muiden liikkujien ja ulkoilijoiden 
liikkumisen ja jalankulkumahdollisuuksien parantaminen levähdyspisteinä 
toimivien penkkien avulla. 
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 Kaupunkikehitys on käynnistänyt selvitystyön mahdollisista olemassa 
olevista penkeistä sekä siitä, onko kaupungilla penkkejä joita voidaan 
kunnostustoimin ottaa läyttööän. Penkkien sijoittamisessa huomioidaan 
myös liikenteen ja katuverkoston ylläpito sekä sen aiheuttamat rajoitteet. 
Samalla kaupunkikehitys selvittää, onko uusien penkkien hankkimiselle 
tarvetta.   

 
 

Ehdotus: Kaupunkikehitysjohtaja Rantanen Marja  
 
 Tekninen lautakunta merkitsee asian tässä vaiheessa tiedoksi 

 
Päätös: Hyväksyttiin. 
 
 


